
	

	

	

	

	

Medlemsbrev	no.		09/2024			

Oplysninger	følger	fra	vores	nye	formand..	

Næste	møde:			

Vært:			

Program/ansvarlig:			

3	minutter:			

Referat	fra	sidste	møde:		03.12.2024	

Fraværende	var:		Leo	Holm	og	Knud	Erik	Verner	

Årets	sidste	møde	var	ved	Karl	Erik	Fisker	på	”Århus	Ø	”	

Vi	mødte	talstærkt	op,	5	medlemmer..	

Sygdom	har	i	den	grad	ramt	vore	medlemmer,	dog	mødte	Tom	op	noget	tynder,		efter	den	
hårde	omgang	i	Spanien.		

Efter	lidt	snak	i	sofaen	med	øl	svær	og	chips,	blev	vi	budt	til	bords,	hvor	vores	suppleant	for	
formanden,	Forsangeren		Carl	Erik	bød	velkommen	til	mødet.	

Vi	startede	med	en	sang		godt	hjulpet	af	Lisbeth,	”	Jyden	er	stærk	og	sej	”	af	St.	St.	Blicher.	

Det	gik	over	forventning..		

Vi	nød	herefter	en	dejlig	omgang	gule	ærter	med	”	Det	hele	”	intet	manglede,	efterfølgende	
dessert	med	æblegrød,	makroner,	lækker	creme	samt	fine	bær..	med	flødeskum	på	toppen,	det	
bekom	medlemmerne	godt..	

Herefter	kaffe	med	fine	småkager,	også	enkelte	med	chokolade,	samt	en	lille	dram	i	
chokoladeflaske.			

3	minutter	er	normalt	ikke	med	under	generalforsamlingen	,	med	Tom	havde	fortalt	om	sin	
behandling	samt	oplevelse	på	et	spansk	sygehus,	som	var	med		blandet	succes.		

Formand:		Leo	Holm	
Supleant:	Carl	Erik	Vadstrup	

Skriver:	Flemming	Bjerborg	
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Tiden	var	kommet	til	dagens	højdepunkt,	årets	generalforsamling,		der	skulle	vælges	en	
dirigent,	i	stedet	for	Tom	som	var	valgt	tidligere,	valget	faldt	på	undertegnede,		som	takkede	
for	valget.	

	

Den	første	opgave	var	at	konstatere	om	generalforsamlingen	var	lovligt	indvarslet,	hvilket	
kunne	godkendes.	

Herefter	fik	forsangeren	Carl	Erik	ordet,	han	berettede	om	det	begivensrige	år	,de	8	tidligere	
møder	blev	gennemgået	med	enkelte	punkter	fremhævet.	

Ud	over	møderne,	havde	de	fleste	også	deltaget	i	RT	Jubilæumsfesten,	hvor	vi	er	blevet	rost	
meget	for	vores	deltagelse.	

Beretning	blev	taget	til	efterretning.		

Vores	regnskab	blev	gennemgået,	årets	underskud	var	på	kr.	629,00,	når	man	indregnet	årets	
startsaldo	fra	Carl	Nygaard,		det	omfattende	regnskab	blev	godkendt.		

Valg	af	ny	forsanger	som	også	er	suppleant	for	formanden,	var	næste	punkt,	Leif	Dalhoff	blev	
valgt.		

	Fastsættelse	af	kontingent	og	madpris:	Kontingent	foreslås	af	K.	E	Fisker	til	200,00	pr.	år,	
men	det	blev	efterfølgende	enstemmigt	vedtaget,		at	formanden	kan	opkræve	nødvenlig	
betaling	for	uforudsete	udgifter..	med	måde..	

Bøder	glemmer	vi	fremover..	

Der	var	ikke	indkommer	forslag.	

En	meget	stor	tak	til	Webmasteren		Tom,		for	en	fin	hjemmeside.		

Dette	var	sidste	brev	fra	sekretæren	i	år,	som	i	alt	beskedenhed	meddeler	at	enkelte	roste	
indsatsen,	tak	for	det..	

Til	slut	vil	vi	ønske	en	glædelig	jul	samt	et	godt	nytår	til	medlemmer	og	familier,	vi	håber	at	se	
alle	igen	til	de	næste	møder.		

	

Med	venlig	hilsen	

Ex	skriver	Flemming	Bjerborg	

	

	

	

	
	


